

Doris Frieden

SDC Emmerdingen

When the “Caller” is calling...

Being in a good mood during the 38th Square Dance Festival of the Emmendinger Club

„Dance with us into the Fall“ – This was the motto on 1 October 2022, when the SDC EMMENDINGEN had invited its friends from near and far.

After a two-year COVID break, finally a dance event could take place in the Elzhalle in Emmendingen-Wasser. Guests from 24 clubs, located in Germany and Switzerland, came to visit.

The guest callers Nils Trottmann from Cologne, Reine Hjartström from Sweden as well as our club caller Ellen Müller warmed up the dancers so the skirts/petticoats whirled through the air and one could only see happy faces.

Wenn der „Caller“ ruft...

Gute Laune beim 38. Square Dance Festival des Emmendinger Clubs

„Tanzt mit uns in den Herbst“ war das Thema am 1. Oktober 2022, als der SDC EMMENDINGEN seine Freunde aus nah und fern zum Square Dance Festival einlud.

Nach zwei Jahren Coronapause konnte endlich wieder ein Tanztreffen in der Elzhalle in Emmendingen-Wasser stattfinden. Gäste aus 24 Clubs aus Deutschland und der Schweiz kamen zu Besuch.

Die Gastcaller Nils Trottmann aus Köln, Reine Hjartström aus Schweden sowie die Clubcallerin Ellen Müller heizten den Tänzer richtig ein, so dass die Röcke (Petticoats) flogen und nur fröhliche Gesichter zu sehen waren.



Square Dance is a form of sport, emerged from the tradition of American settlers. The musical background comes from popular Country and Western music, however, we also dance to Rock and Pop music as well as to current hits. A sport that inspires both the young and the old folks and keeps the mind fit.

The SDC EMMENDINGEN dances, with the exception of school breaks, every Friday evening in the auditorium of the Fritz-Boehle-Werkrealschule in Emmendingen. Interested? Please contact us.

www.sdc-emmendingen.de

Translated by Margot Wilhelm

Der Square Dance ist eine Tanzsportart aus der Tradition amerikanischer Siedler. Der musikalische Hintergrund stammt aus der beliebten Country & Western-Musik, jedoch wird auch zu Rock und Pop sowie aktuellen Hits getanzt. Eine Sportart, die Jung und Alt gleichermaßen begeistert und den Geist fit hält.

Der SDC EMMENDINGEN tanzt, außer während der Schulferien, freitagabends in der Aula der Fritz-Boehle-Werkrealschule Emmendingen. Interessierte dürfen sich gerne mit uns in Verbindung setzen.

www.sdc-emmendingen.de

